
Verslag van de vergadering van 17 april 2024

Agenda:
1. Opening en vaststellen agenda
2. Verslag vergadering 20 december 2023
3. Mededelingen
4. Van en voor de Wijkagent
5. Hotspot Houtstook Schilderskwartier
6. “Sociale” Wijkschouw  
7. Rondvraag
8. Sluiting

1. Opening
Theo opent om 20.00 u de vergadering.
Afwezig met kennisgeving:
– Engelbert van Voorden (zakenreis)
– Wilma van der Horst (vakantie)
– Jan Klene 
– Frans Drilling 
– Ton Rullmann 
– team van Gro-Up ivm cursus

Aan de vergadering wordt gevraagd wie bereid is het verslag te maken, bij gebrek aan 
vrijwilligers wordt Carol aangewezen. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag vergadering 20 december 2023

Naar aanleiding van het verslag:
– de vacature voor secretaris is bij Hart voor Woerden en op de website geplaatst; 
totnogtoe geen reacties bij Theo of Carol binnengekomen; 
Jolanda wil een filmpje maken en dat breder verspreiden; ze nodigt Theo en Carol 
hiervoor binnenkort uit;
iedereen wordt opgeroepen om toch ook vooral in het eigen netwerk rond te kijken en het 
Wijkplatform en de vacature van secretaris ter sprake te brengen

– Theo merkt op, dat er nog geen nieuwe informatie is m.b.t. de renovatie van het 
winkelcentrum. Voorstel is om de renovatie voor de volgende keer te agenderen en ook 
vooral hierbij na te denken over wat wij kunnen betekenen voor de direct betrokkenen



– Mia heeft deelgenomen aan NL doet: ramen lappen in De Plint, schilderen was 
aangekondigd, maar is niet gebeurd; daarnaast nam ze deel aan het kleurenfeest, Iftar 
en Afrikaans eten; de constateringen hierbij: heel gezellig maar verbazend weinig 
wijkbewoners; bewoners klagen wel: er is niet veel te doen, maar Gro Up is toch heel 
actief geweest met deze dingen te organiseren. Een pluim voor Inger van Dijk en de vele 
vrijwilligers.

– prijsvraag banner: Theo geeft aan, dat bij de slogan “domweg gelukkig in ons 
Schilderskwartier” de associatie met een gedicht van Remco Campert niet uit de verf 
komt; in overleg met Cazas is de achtergrond wat fleuriger gemaakt en de slogan 
geworden: “Gewoonweg gelukkig in het Schilderskwartier”. Chris van Vroonhoven moet 
nog reageren

– Mia geeft aan, dat graffiti op de gevel in de Jan Kriegestraat inmiddels achter een 
spandoek van de Marktwinkel wordt verborgen; er lijkt overigens een graffiti-spuiter rond te
lopen, die prullenbakken en ander straatmeubilair onderspuit. Hier is Jolanda niets van 
bekend, als je dit ziet dan wel melden bij de politie, desnoods mag je hiervoor 112 bellen.

Het verslag wordt verder goedgekeurd.

3. Mededelingen:

– De Wijkkrant is weer verschenen en verspreid; Theo complimenteert de redactie met 
deze mooie en informatieve uitgave. Bij de verspreiding zag hij tot zijn genoegen dat een 
paar keer naast de NEE-NEE sticker ook een Wijkplatform JA-sticker zat. Ook bij Mia in de
wijk is die enkele keren aangetroffen
– Door de gezamenlijke kerken wordt met Pinksteren een gratis Pinksterlunch 
aangeboden: 20 mei van 12:00 tot 13:30. Hiervoor moet je je wel opgeven, zie 
aankondiging op de website.
– Via Ilse Konings is de RIB Gemeentebeleidsmonitor Leefbaarheid & Veiligheid 2023 
binnengekomen, waarin ook weer het Schilderskwartier voorkomt. De samenvatting wordt 
bij de eerstvolgende vergadering als Bijlage bij de agenda meegestuurd en als 
agendapunt opgenomen.
– Er is een inloopavond geweest voor de bewoners van de Nieuwendijk, waar zij hun 
mening konden geven over het voorlopig ontwerp van de Reconstructie Nieuwendijk.

4. Van en voor de wijkagent
Jolanda: 
Er is nog genoeg te doen: het is weliswaar relatief rustig qua strafbare feiten, maar het is 
te druk met lieden met een psychische problematiek, die met name rondom het 
winkelcentrum overlast veroorzaken. We hebben ze in beeld, en ook veelvuldig contact 
met hulpverlening. Eén persoon is inmiddels “geplaatst”, anderen nog niet.
Jolanda ziet de opbouw in de problematiek, inmiddels is de burgemeester ook betrokken 
en alert.
Het is begrijpelijk, dat een en ander angstreacties bij bewoners oproept. Bij overlast kun je 
gewoon het algemene nummer bellen: 0900-8844, bij dreiging bel je 112.
Cazas en de gemeente zijn bezig met een initiatief om de portieken bij de Anton 
Mauvestraat af te sluiten, waarmee overlast door samenscholingen wordt voorkomen.

Het Schilderskwartier is opgenomen in het Integraal Veiligheidsplan. Dit betekent dat er 
extra middelen beschikbaar zijn of komen. Jolanda en Stefan krijgen de mogelijkheid om 
af en toe een spreekuur te houden, helaas kan dit (nog) niet structureel.



Jolanda is bovendien bezig een tuktuk te regelen, zodat ze met koffie de wijk in kan om 
contact te maken met de wijkbewoners

John meldt, dat in de Tournoysstraat de portieken zijn voorzien van Verboden Toegang en
binnenkort worden afgesloten. Jolanda geeft aan, dat ook regelmatiger surveillance heeft 
bijgedragen tot terugdringen van de overlast.
John meldt tevens, dat bij Autobetaalbaar auto’s zijn beschadigd; dit is kennelijk niet 
gemeld bij de politie.
Els Keuris vraagt zich af of de verkeersveiligheid nog een topic is, in het bijzonder de 
snelheid op de Rembrandtlaan en de rotonde. Jolanda geeft aan, dat er niet altijd tijd is 
om controles te intensiveren. Dit is toch veelal een gedragskwestie en hoe pas je dat aan?
Daarnaast is de weginrichting medebepalend, maar een zaak van de gemeente. 
Niettemin, beschik je over een kenteken van een wegpiraat, geef dit dan gewoon door.
Jolanda meldt tenslotte, dat er nieuwe buurt-BOA’s zijn aangesteld. Hoewel er niet bij 
vanavond is er ook specifiek een BOA voor het Schilderskwartier.

5. Hotspot Houtstook Schilderskwartier
Ineke Burger is werkzaam op de afdeling Milieu en houdt zich bezig met o.m. de kwaliteit 
van de lucht. Vooral de uitstoot van het stoken van hout, de barbecue en vuurkorfjes 
veroorzaken problemen bij patiënten met aandoeningen aan de luchtwegen.
Er is een campagne gestart voor meer bewustwording:
– folders voor houtstokers: hoe en wanneer, zodat de minste overlast ontstaat
– folders voor “slachtoffers”: hoe kun je het beste het gesprek aangaan
Het is praktisch onmogelijk een en ander in regels te gieten; wellicht is er een oplossing 
om specifieke plekken aan te wijzen, waar dan desnoods intensiever wel kan/mag worden 
gestookt/gebarbecued. De campagne is bedoeld om vooral diegenen te bereiken, die iets 
willen doen met het bewustzijn, dat er mogelijk overlast wordt veroorzaakt.
Leeft dit bij het Schilderskwartier ? Genoemd wordt de heer van Schaik (‘s-Gravensloot), 
die er echt last van heeft en al verschillende gesprekken hierover is aangegaan, sommige 
met, sommige zonder resultaat.
Hoe kunnen we meer bewustwording creëren ?  Suggesties zijn:
– ga met een stand bij de Jumbo staan en deel folders uit
– gebruik WhatsApp-groepen met aankondigingen / waarschuwingen
– organiseer een evenement in het park, vuurkorf en picknick meenemen
Op de vraag of je zomaar in een park mag barbecuen lijkt het antwoord JA te zijn

Op verzoek van Ineke is de oproep om eens na te denken over deze bewustwording en dit
voor een volgende keer weer te agenderen.

PAUZE

6. “Sociale” wijkschouw
Tijdens de wijkschouw van afgelopen jaren hebben we gekeken naar:
– verkeerssituaties die onveilig waren
– plekken waar bijvoorbeeld gedeald werd
– lantaarnpalen die het niet meer doen
– parkeerbollen die weer geel gekleurd moesten worden
– etc

Op 19 juni willen we nu een “sociale wijkschouw” houden, ofwel: hoe kunnen we omzien 
naar elkaar ?



Momenteel zijn er veel problemen bij mensen met eenzaamheid, geld of gezondheid. 
Maar waar kun je terecht als je dit bijvoorbeeld opmerkt in je straat of bij je buurvrouw ?
De systemen bij de overheid lijken op een doolhof, mensen durven vaak geen volgende 
stap te zetten. Daar willen wij wat aan doen: geen doolhof, maar een oplossingshof 
creëren. Bijvoorbeeld door praattafels met mensen die vertellen wat er allemaal wel 
mogelijk is en hoe er samen oplossingen gevonden kunnen worden voor situaties.
Een voorbeeld: de Voedselbank Woerden staat er om te vertellen wat de toegangscriteria 
zijn. Wellicht hoor je iets waarmee je een vriend(in) of buur in het Schilderskwartier kunt 
helpen.
Ofwel: hoe kunnen we er zijn voor elkaar.

Er zijn al contacten gelegd met verschillende organisaties. De “praattafels” komen zowel 
binnen in De Plint als – bij goed weer – ook buiten De Plint te staan. 
Dit evenement zal met de nodige publiciteit worden omgeven.

Rob meldt, dat ze in Zegveld met succes een film hebben gemaakt met RPL-FM en dat 
overwogen wordt een volgende film te maken. Deze suggestie wordt overgenomen.
Marian geeft aan, dat er behoefte bestaat aan een Overzicht voor Mantelzorgers: waar 
kun je terecht, wat is er al wel en wat niet beschikbaar ?
Gert Jan constateert, dat bij de wijkplatform vergaderingen altijd dezelfde mensen zitten. 
Suggestie: neem ook eens je buren mee !

7. Rondvraag

Roy complimenteert de vergadering. Hij is vooral onder de indruk van de contacten in de 
wijk.
John geeft aan, dat het complex woningen in de Tournoysstraat is gerenoveerd, de 
portieken zijn tevens afgesloten.
Rob Op de rotonde van de Rembrandtlaan hebben de fietsers voorrang. Het is vanuit de 
auto erg moeilijk (vooral met een busje) om de fietsers tijdig op te merken. Voorzichtigheid 
en zeer langzaam rijden is geboden. Theo: Verbetering van de fietsveiligheid is de 
komende jaren speerpunt bij de gemeente. Daarbij is ook de Rembrandtlaan in beeld. De 
fietssuggestiestroken vanaf de rotonde richting Blokhuisbrug zouden vervangen moeten 
worden door een dubbelzijdig fietspad. Theo is het hier mee eens, maar verbaast zich 
over het feit dat dit bij de voorbereidende discussies over de Rembrandtbrug not-done 
was. 
Roy geeft aan, dat hij van de veiligheid een prioriteit heeft gemaakt. Hij heeft Verkeer 
gevraagd om een inventarisatie van de gevaarlijke punten en wil een aantal oplossingen 
naar voren halen.
Els vraagt hoe het zit met het vuilnis, dat buiten de ophaaldagen wordt opgehangen / 
neergezet. Roy heeft dit ook zelf geconstateerd: hij is meegereden met de vuilniswagen 
en zag dat daags na de officiële ophaaldag alweer PMD-zakken waren opgehangen. Dit is
hoofdzakelijk een gedragskwestie, waar geen snelle oplossingen voor bestaan.

9. Sluiting
Om 21.50 u sluit Theo de vergadering.

De eerstvolgende vergadering is:

Woensdag 12 juni 2024 in buurtcentrum De Plint, om 20:00 uur


